
P R O T O K Ó Ł 
 

z XI Sesji Rady Miejskiej w Szepietowie odbytej w dniu 29 grudnia 2011 roku w sali 
Gminnego Ośrodka Kultury w Szepietowie. 
 

Sesję zainaugurował koncert kolęd w wykonaniu Młodzieżowej Orkiestry 
Dętej oraz koła wokalnego działającego przy Gminnym Ośrodku Kultury w Szepietowie 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 1045, a zakończono o godz. 1220 
 

  Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, co stanowi 93,33% 
(zgodnie z listą obecności). 
 
Radni obecni na sesji: 

1. Andrzej Koc 
2. Jan Ołdakowski 
3. Paweł Robert Staśczak 
4. Stanisław Maruszewski 
5. Mirosław Wojtkowski 
6. Michał Gąsowski 
7. Stanisław Stypułkowski 
8. Wojciech Ertman 
9. Waldemar Turkowski 
10. Witold Moczydłowski 
11. Henryk Stypułkowski 
12. Grzegorz Drobek 
13. Wiesław Wyszyński 
14. Andrzej Szymoniak 

 
Radni nieobecni na sesji: 

1. Sławomir Niemyjski 
 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 
1. Stanisław Roch Wyszyński - Burmistrz Szepietowa 
2. Ryszard Grodzki - radny Rady Powiatu, Sekretarz Gminy 
3. Anna Wiśniewska - Skarbnik Gminy 
4. Ks. Józef Żyłowski - Honorowy Obywatel Gminy 
5. Przedstawiciele Firmy Centrum Likwidacji Szkód: Marek Sadowski i Grzegorz 

Ignatowicz  
 
oraz dyrektorzy szkół, kierownicy zakładów pracy z terenu gminy, Przewodniczący Rad 
Sołeckich (zgodnie z załączonymi listami obecności). 

 
Porządek obrad sesji: 

 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku dziennego. 
3. Informacja o protokole z poprzedniej sesji. 
4. Interpelacje radnych. 
5. Informacja o pracy Burmistrza w okresie między sesjami. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011 r.  
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7. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2012 – 2015. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2012 rok. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości cen i opłat za usługi komunalne 
świadczone przez Zakład Wodociągów, Kanalizacji i Oczyszczania 

10. Odpowiedzi na interpelacje. 
11. Wolne wnioski i zapytania. 
12. Zamknięcie obrad. 

 
Przebieg obrad: 
 
Ad.1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Witold Moczydłowski, 
który powitał wszystkich obecnych i stwierdził, że na stan 15 radnych na sesji obecnych jest 
14 radnych, co stanowi quorum, przy którym rada może obradować i podejmować 
prawomocne uchwały.  
 

Ad.2. Przewodniczący Rady zapoznał z porządkiem dziennym obrad sesji.  
Do zaproponowanego przez Przewodniczącego porządku obrad nie zgłoszono uwag. 

 Przewodniczący zaproponował przegłosować porządek obrad. 
 Przeprowadzono glosowanie. 

Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 
radnych, za przyjęciem porządku obrad głosowało 14 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 

Ad.3. Z informacją o protokole z poprzedniej sesji zapoznał Wiceprzewodniczący Rady 
Miejskiej Radny Wiesław Wyszyński. 
 Uwag do informacji nie zgłoszono. 
 Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 
radnych, za przyjęciem informacji głosowało 13 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że informację przyjęto. 

(informacja dołączona do protokołu) 
 

Ad.4. Radni nie złożyli interpelacji. 
 

Ad.5. Informację o pracy między sesjami złożył Burmistrz Szepietowa. 
 Uwag do informacji nie zgłoszono. 
 Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 
radnych, za przyjęciem informacji głosowało 14 radnych 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że informację przyjęto jednogłośnie. 

(informacja dołączona do protokołu) 
 

Ad.6. Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011 r. 
wystąpił Burmistrz, który poinformował, że jest to ostatnia zmiana budżetu gminy i można 
powiedzieć, że wszystkie planowane zadania na 2011 r. zostały wykonane. Burmistrz 
zapoznał z objaśnieniami do proponowanych zmian. 
Dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady zapoznał z opinią Komisji oraz projektem uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 
radnych, za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 
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 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
(uchwała Nr XI/64/11 dołączona do protokołu) 

 

Ad.7. Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 
2012 – 2015 zapoznała Skarbnik Gminy Anna Wiśniewska. 
Dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady zapoznał z opinią Komisji, opinią Regionalnej Izby 
Obrachunkowej oraz projektem uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 
radnych, za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(opinia RIO oraz uchwała Nr XI/ 65/11 dołączona do protokołu) 
 

Ad.8. Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2012 rok 
wystąpił Burmistrz, który poinformował, że zgodnie z obowiązującymi przepisami budżet 
gminy należy uchwalić do końca roku. Projekt budżet został przeanalizowany przez wszystkie 
komisje. Ze względu na trudne czasu ten budżet został bardzo ostrożnie skonstruowany z tego 
względu, że w pewnym stopniu zależymy od państwa poprzez subwencję ogólną. Pod koniec 
stycznia dokładnie przeanalizujmy budżet i dokonamy zmian, na dzień dzisiejszy mamy 
jeszcze za mało wiedzy. Burmistrz zapoznał z planowanymi dochodami i wydatkami budżetu 
gminy na 2012 rok. 
Dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady zapoznał z opinią Komisji, opinią Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Białymstoku oraz projektem uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 
radnych, za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(opinia RIO oraz uchwała Nr X/ 66/11 dołączona do protokołu) 
 

Ad.9. Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie wysokości cen i opłat za usługi 
komunalne świadczone przez Zakład Wodociągów, Kanalizacji i Oczyszczania wystąpił Z- ca 
Kierownika ZWKiO Marian Kruszewski, który poinformował, że propozycja podwyższenia 
cen za odbiór, wywóz i składowanie odpadów komunalnych konieczna jest w związku z 
dalszym wzrostem kosztów utrzymania pracowników i taboru samochodowego oraz opłaty 
marszałkowskiej. Kierownik zapoznał z propozycją cen i opłat. 
Dyskusji nie było. 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały nie był przedstawiany na 
posiedzeniach Komisji i jeśli nie będzie sprzeciwu zapozna z projektem uchwały. 

W związku z tym, że nie było sprzeciwu Przewodniczący zapoznał z projektem 
uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 
radnych, za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(uchwała Nr X/ 67/11 dołączona do protokołu) 
 

Ad.12. Odpowiedzi na interpelacje nie było. 
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Ad.13. Wolne wnioski i zapytania. W tym punkcie zabrał głos przedstawiciel firmy Centrum 
Likwidacji Szkód - Pan Marek Sadowski, który zapoznał z działalnością firmy i zachęcił 
wszystkich do współpracy w zakresie likwidacji szkód. Poinformował, że firma skutecznie 
dochodzi odszkodowań w zakresie: szkód osobowych, błędów medycznych, szkód 
komunikacyjnych, wypadków przy pracy, szkód majątkowych. 
 

Ad.14.  Z uwagi na brak dalszych zgłoszeń do dyskusji i wyczerpania porządku obrad 
Przewodniczący Rady zamykam obrady XI Sesję VI kadencji Rady Miejskiej w Szepietowie  
i zaprosił wszystkich obecnych na spotkanie opłatkowe. 
 

Na tym protokół zakończono. 
 

Protokołowała 

Ewa Bartłomiejczuk 

          Przewodniczący Rady Miejskiej 

         Witold Moczydłowski 


